

PRESENTING PETITIONS

Pursuant to Standing Order 36, petitions certified to be in order by the Clerk of Petitions were presented as follows:

—one by the honourable Member for Kamloops (Mr. Riis) concerning the Goods and Services Tax (342-7162); and

—one by the honourable Member for Bonavista—Trinity—Conception (Mr. Mifflin) concerning the Unemployment Insurance Act (342-7163).

QUESTIONS ON ORDER PAPER

Mr. Cooper, Parliamentary Secretary to the Leader of the Government in the House of Commons, presented the answer to a question on the *Order Paper*.

NOTICES OF MOTIONS FOR THE PRODUCTION OF PAPERS

Ordered,—That an Order of the House do issue for copies of all background papers produced in relation to the evaluation by the Department of Health and Welfare of the Canada Assistance Plan, published between August 1989 and May 1990. (*Notice of Motion for the Production of Papers P-27—Ms. Langan (Mission Coquitlam)*)—Sessional Paper No. 342-P-27.

Mr. Cooper, Parliamentary Secretary to the Leader of the Government in the House of Commons, presented,—Return to the foregoing Order.

Notice of Motion for the Production of Papers P-24, as follows:

That an Order of the House do issue for copies of all documents and correspondence pertaining to the decision to admit Francisco Nota Moises to Canada as a convention refugee;

having been called was transferred by the Clerk to the Order of “Notices of Motions (Papers)” pursuant to Standing Order 97(1).

Notice of Motion for the Production of Papers P-26, as follows:

That an Order of the House do issue for copies of operational memoranda, directives and other documents referred to by the Minister of Employment and Immigration on May 7 and 8, 1990 (p. 11048 and pp. 11134-5 of the House

PRÉSENTATION DE PÉTITIONS

Conformément à l'article 36 du Règlement, les pétitions suivantes, certifiées conformes par le greffier des pétitions, sont présentées:

—une par l'honorable député de Kamloops (M. Riis) relative à la taxe sur les produits et services (342-7162); et

—une par l'honorable député de Bonavista—Trinity—Conception (M. Mifflin) sur la Loi sur l'assurance-chômage (342-7163).

QUESTIONS INSCRITES AU FEUILLETON

M. Cooper, secrétaire parlementaire du leader du gouvernement à la Chambre des communes, présente la réponse à une question inscrite au *Feuilleton*.

AVIS DE MOTIONS PORTANT PRODUCTION DE DOCUMENTS

Il est ordonné,—Qu'un ordre de la Chambre soit donné en vue de la production de copie de toute la documentation produite relativement à l'évaluation faite par le ministère de la Santé et du Bien-être social du Régime d'assistance publique du Canada et publiée entre août 1989 et mai 1990. (*Avis de motion portant production de documents P-27—M^{me} Langan (Mission—Coquitlam)*)—Document parlementaire n° 342-P-27.

M. Cooper, secrétaire parlementaire du leader du gouvernement à la Chambre des communes, dépose la réponse à l'ordre susdit.

L'avis de motion portant production de documents P-24, ainsi qu'il suit:

Qu'un ordre de la Chambre soit donné en vue de la production de copies de toute la correspondance et de tous les documents afférents à la décision d'admettre Francisco Nota Moises au Canada à titre de réfugié au sens de la Convention sur les réfugiés.

est appelé et reporté par le Greffier aux «Avis de motions (documents)», conformément à l'article 97(1) du Règlement.

L'avis de motion portant production de documents P-26, ainsi qu'il suit:

Qu'un ordre de la Chambre soit donné en vue de la production de copie de toutes les notes de service et directives et de tous les autres documents mentionnés par le ministre de l'Emploi et de l'Immigration les 7 et 8 mai 1990